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Opening

De ALV MK is geweest en positief verlopen. Verzoek n.a.v. de ALV is om een korte uitwerking van 
dit gesprek voortaan te delen. BM deelt de aantekeningen van het gesprek met MK [actie BM]. 

 

Voorstel snellaadpaal

Naar aanleiding van de presentatie heeft BM overleg gehad met de gemeente Groningen. De 
gemeente is bezig om een nieuwe concessie voor laadpalen inclusief snellaadpalen uit te schrijven 
die van toepassing is op de gehele stad (incl. Meerstad). Verwachting is dat de concessie over 
ongeveer een half jaar in de markt wordt gezet en dat er vervolgens meerdere partijen bij worden 
gezocht. Als MK wil meedoen aan de concessie kan dat aangevraagd worden bij de gemeente. 

 

Meedenken toekomstige ontwikkelingen

MK heeft aangegeven graag mee te willen denken over de toekomstige ontwikkelingen. Handigste 
moment hiervoor is om dit bij de schetsontwerpen van de deelgebieden te doen over het onderwerp 
duurzaamheid. BM houdt het moment hiervan in de gaten.

 

Slimme lichtmasten met laadpunten

De pilot in Meeroevers (Thuis in de Boomgaard) is nog niet van start gegaan en er zijn eerst 
reguliere lichtmasten geplaatst. Er zijn nog enkele uitdagingen op het gebied van techniek die eerst 
opgelost moeten worden. De voorbereidingen in de grond zijn wel gedaan en zodra de pilot van 
start kan, kan op relatief eenvoudige wijze de lichtmasten worden aangepast. Op welke termijn dit 
zal gebeuren is niet bekend. 

 

Als de pilot helemaal niet kan doorgaan, kunnen de uitgevoerde voorbereidende werkzaamheden 
worden gebruikt voor de aanleg van reguliere laadpalen.

 

Bollen en knollen

Werkgroep MeerBloeiKracht (MBK) heeft een idee voor het planten van bollen en knollen om 
bloemrijke bermen en perken te realiseren. Dit onderwerp is besproken met de gemeente Groningen
en zij staan hiervoor open. De gemeente wil de bollen wel aanplanten en heeft een budget 
beschikbaar voor de realisatie. Ook MK heeft diverse ideeën om budget te realiseren. 

 



MK en MBK kunnen bij BM aangeven op welke plek zij graag bollen willen hebben en ook 
voorkeur aangeven voor type bollen (bv.biologische bollen, voor bijen of laatbloeiers). Wens van 
MBK is om in september de bollen te planten. 

 

Lucht- en bodemwarmtepompen

Veel inwoners kiezen voor een luchtwarmtepomp i.p.v. een bodemwarmtepomp. Een 
bodemwarmtepomp is in aanleg duurder i.v.m. de boringen maar is wel duurzamer. Gesproken is 
over de mogelijkheid om vooraf meerdere bodemboringen uit te laten voeren door één partij en 
waarbij de aansluiting gedaan wordt door een andere partij. In de praktijk blijkt dat op dit moment 
lastig, mede in verband met aansprakelijkheid.

 

Bodemwarmte is met name bij hogere dichtheden interessant. 

 

Biobased bouwen

In De Zeilen wordt voor een van de projecten gestreefd naar een biobased bouwmethode. Het 
project is gegund aan een projectontwikkelaar en wordt nu verder uitgewerkt. Wie de bouwer wordt 
is nog niet bekend. 

 

Verbouw hennepvezels: Er is bij BM gesproken over de mogelijkheid voor de verbouw van 
hennepvezels, lisdodde, miscanthus en vlas. De grond is geschikt voor hennepvezels, minder voor 
lisdodde, miscanthus en vlas. Er volgt binnenkort een afspraak met een regionale fabriek over het 
verwerken van hennepvezels tot bouwmaterialen. 

 

Aandachtspunt bij de verbouw zijn de weidevogels. Zij moeten voldoende grond/land beschikbaar 
houden om te leven.

 

Overig

Vuilwandelen: volgende maand wordt dit weer opgepakt. In Thuis in de Boomgaard ligt veel vuil. 
Er wordt een opruimdag georganiseerd voor de bewoners om gezamenlijk op te ruimen. Nieuwe 
bewoners leren elkaar dan ook direct kennen.

 

Maaien Woldmeer: BM is bezig met het opstellen van een maaiplan voor het Woldmeer. Hierin 
wordt aangegeven waar wel en waar niet gemaaid wordt. Er wordt in het plan naar een balans 
gezocht tussen de natuur en recreatie. 

Waterplanten zijn nodig voor de waterkwaliteit en ecologie (bescherming van jonge vissen). Zonder
visjes komen er meer slakken waardoor sneller zwemmersjeuk kan ontstaan. Te veel waterplanten 
beperken de recreatiemogelijkheden. En er moet rekening gehouden worden met de opgelegde 
maaiperiode. Belangrijk is dat dit goed wordt gecommuniceerd. 


